

# 219 Peranti diedar kepada murid SMK Labuan dibawah Inisiatif CERDIK



**Labuan, 20 Ogos** – Sebanyak 219 unit lagi peranti komputer riba termasuk langganan internet selama setahun telah diedarkan kepada murid-murid SMK Labuan yang berkelayakan, baru-baru ini.

Edaran peranti ini merupakan inisiatif tanggungjawab sosial korporat yang diumumkan kerajaan dalam Belanjawan 2021 untuk menyediakan akses digital pendidikan melalui akses kepada peranti dan sambungan data internet yang menyasarkan murid dari keluarga berpendapatan rendah.

Pengetua SMK Labuan, Encik Ismail Abdullah berharap agar peranti yang dibekalkan kepada murid ini dapat meningkatkan peratus kehadiran murid melalui sesi pembelajaran di rumah secara dalam talian.

*“Besarlah harapan saya agar murid yang menerima peranti ini tidak lagi ketinggalan dalam mengikuti pembelajaran*

*secara dalam talian” . Encik Ismail Abdullah.*

Agihan telah dilaksanakan secara pandu lalu pada 5 Ogos 2021 di perkarangan sekolah SMK Labuan dan turut dihadiri oleh Encik Yusup Haji Mohamad, Pengarah Jabatan Pendidikan Wilayah Persekutuan Labuan dan Tuan Haji Abdul Rahman Ahmad, Timbalan Pengarah, Sektor Pembangunan Murid.



Encik Ismail menyerahkan peranti kepada ibu murid yang hadir secara pandu lalu





Tuan Haji Abdul Rahman menyerahkan peranti kepada pelajar Ahmad Khuizzan

Encik Yusup berkata peranti yang dibekalkan ini merupakan inisiatif kerajaan dalam membantu murid-murid yang memerlukan komputer demi meneruskan kelangsungan proses pendidikan melalui pembelajaran digital di kediaman masing-masing.

*“KPM menerusi pelbagai insentif dan inisiatif dilaksanakan bagi memastikan semua murid tidak tercicir dalam arus pendidikan” . Encik Yusup Haji Mohamad*

Sementara itu, pelajar Nur Afiqah yang hadir bersama ayahnya mengucapkan rasa syukur dan terima kasih atas bantuan komputer riba ini. Berkongsi kesyukuran, pelajar Mohammad Harriz yang melahirkan rasa kegembiraan di atas bantuan yang diberikan.

*“Saya sangat gembira dengan bantuan yang diberikan dan akan menggunakan komputer ini untuk pembelajaran di*

*rumah nanti". Mohammad Hariz, murid Tingkatan 3 Fasih.*



Pelajar Nur Afiqah berterima kasih atas bantuan yang diberikan

Untuk rekod, Jabatan Pendidikan Wilayah Persekutuan Labuan telah mengedarkan sebanyak 455 unit peranti inisiatif CERDIK dan sambungan data internet kepada 455 orang murid melibatkan tiga buah sekolah iaitu SK Pekan Dua, SMK Pantai dan SMK Labuan.





Guru SMK Labuan sedang menerangkan secara ringkas kepada murid mengenai sambungan data internet yang diberikan



ibu murid sedang membuat pendaftaran peranti sambil dibantu oleh guru SMK Labuan





Guru sedang bertungkus-lumus membuat persiapan agihan peranti CERDIK SMK Labuan



Guru membuat serahan komputer kepada ibu bapa yang hadir

